



杜克劳酒庄 - 教皇新堡 - 白色 2023

AOC Chateauneuf-du-Pape, Vallee du Rhone, 法国



库奥家族，拥有葡萄酒种植与酿造血液的企业。

每一个庄园...都拥有同一种家族精神

库奥家族开始酿酒始于1748年，其产于罗讷河谷和普罗旺斯的葡萄酒品种繁多。

我们极其尊重我们的祖先及他们所做的工作。现在我们仍然怀着对传统的尊重，并融和以现代化的便捷工作着。高品质产品是我们追求的目标，但是这必须是在我们高品质工作的基础上才能得以实现，这就要求我们倾听客户的心声。

风土

土壤主要由河沙及鹅卵石构成。较低处的葡萄园的土质主要由冲积的土壤，沙土以及石头构成，斜坡上的葡萄的土壤主要由粘土和石灰石构成。

酿造

全部采摘挤压后，12度静态沉淀。在勃艮地大桶的精致酒槽中发酵，经常搅动，持续8至10个月。

葡萄品种

白歌海娜

品鉴

浅黄色且鲜亮。汇集了热带水果及橡木的芳香。口感丰满活泼，酒体平衡，回味持久。

食物搭配

侍酒温度8-10度，置于玻璃瓶或大玻璃杯中。可作开胃酒，搭配奶酪（羊奶酪和洛克福羊乳干酪，鸡肉和蘑菇）

评论与奖项

JAMES SUCKLING.COM

91/100

"A rich, textured and dense white showing aromas of dried lemons, baked peaches, anise and some warm herbs. Medium-bodied with moderate acidity. Oily texture on the edges, with a dense, aromatic center palate. Flavorful finish of excellent length. Drink or hold."

James Suckling, James Suckling

90/100

"Vivid pale yellow. A melange of tropicals on the nose with subtle vanilla oak hints. Rich, energetic palate showing impressive length. 100% Grenache Blanc from mixed terroirs of river sand, rolled pebbles, and clay-limestone slopes. Total pressing followed by cold settling at 12C. Complete barrel fermentation and aging on fine lees with batonnage for 8-10 months in Burgundian barrels. Excellent aging potential - expect development through nutty complexity to tertiary petroleum notes. 14%. Drink now-2033. If I were keeping score: 4 , 90/100, B"

Christopher Howard, The somm journal



DOMAINE
DUCLAUX

Domaine Duclaux
AV BARON LEROY, 84230 CHATEAUNEUF-DU-PAPE
Tel. 0490837355 - vignoblesfamillequot@gmail.com
www.famillequot.com

滥用酒精是危险的，为了您的健康，请适度饮用。适度消费和享受。





Silver

"Fruits jaunes, fruits exotiques,
Fruits secs et épices.
Complexité et équilibre."
Mundus Vini Silver 2025

